

## 詩歌選集第 483 首

483 【耶穌，我救主】

[Listen to Midi](#)

(一) 耶穌，我救主，祂是我一切！奇妙的救主，何等的可悅！引導和保護，所有安渡過，大能的救主－耶穌為我。耶穌為我！耶穌為我！每時候，每處所，耶穌為我！

(二) 耶穌于康健，耶穌于病痛，耶穌于富裕，或是于貧窮，無論是日光，無論是風波，祂是我平安－耶穌為我。耶穌為我！耶穌為我！每時候，每處所，耶穌為我！

(三) 祂是我磐石、堡壘和盾牌，祂是我生命、亮光和高臺，我的保護者、我的避難所、我的救贖主－耶穌為我。耶穌為我！耶穌為我！每時候，每處所，耶穌為我！

(四) 祂是我先知、祭司和君王、我的生命泉、我的生命糧；祂是我信實和我的寄托、我的拯救角－耶穌為我。耶穌為我！耶穌為我！每時候，每處所，耶穌為我！

(五) 耶穌于喜樂、或是于痛苦，損失或利益，祂是我寶庫；無論在何處，祂顧我軟弱，留世或離世－耶穌為我。耶穌為我！耶穌為我！每時候，每處所，耶穌為我！

**(1) Jesus, my Savior, is all things to me; Oh, what a wonderful Savior is He, guiding, protecting, o'er life's rolling sea, mighty Deliv'rer-Jesus for me. Jesus for me, Jesus for me, all the time everywhere, Jesus for me.**

**(2) Jesus in sickness, and Jesus in health, Jesus in poverty, comfort or wealth, sunshine or tempest, whatever it be, He is my safety. Jesus for me. Jesus for me, Jesus for me, all the time everywhere, Jesus for me.**

**(3) He is my Refuge, my Rock, and my Tower, He is my Fortress, my Strength and my Pow'r; Life everlasting, my daysman is He, Blessed Redeemer-Jesus for me. Jesus for me, Jesus for me, all the time everywhere, Jesus for me.**

**(4) He is my Prophet, my Priest and my King, He is my Bread of Life, Fountain and Spring; Bright Sun of Righteousness, Daystar is He, Horn of Salvation-Jesus for me. Jesus for me, Jesus for me, all the time everywhere, Jesus for me.**

**(5) Jesus in sorrow, in joy, or in pain, Jesus my Treasure in loss or in gain; constant companion where'er I may be, living or dying-Jesus for me. Jesus for me, Jesus for me, all the time everywhere, Jesus for me.**

**William J.Kirkpatrick**